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	  Annex I

QUOTATION PROPOSAL FORM:

Dear DAI Procuring Entity,

Having examined the RFQ the receipt of which is hereby duly acknowledged, we, the undersigned, offer to provide the quotation in accordance to the Technical Requirements and provided description of RFQ.

We confirm the validity period of 30 days for the prices listed in the attached Price List. We undertake to execute our offer, subject to the changes arising from the negotiations.


We understand that DAI is not bound to accept any Quotation which DAI may receive.

Date:
Signature: _______________________
Name:
Position:
Seal:

	FULL COMPANIES NAME IN RUSSIAN
	

	FULL COMPANIES NAME IN ENGLISH
	

	TIN
	

	LEGAL ADDRESS
	

	DE FACTO ADDRESS
	

	BANK REQUISITIONS
	

	POSTAL ADDRESS 
	

	HEAD OF COMPANY (NAME)
	

	CONTACT NAME
	

	TELEPHONE NUMBER
	

	E-MAIL ADDRESS
	

	WEBSITE
	



	Приложение I

ФОРМА КОММЕРЧЕСКОГО ПРЕДЛОЖЕНИЯ:

Уважаемый сотрудник закупочного отдела DAI,

Изучив запрос коммерческого предложения, любезно предлагаем на рассмотрение наше коммерческое предложение в соответствии с указанными Техническими спецификациями.

Мы подтверждаем срок действия 30 дней для цен, указанных в прикреплённом Прейскуранте. Мы обязуемся выполнить наше предложение, с учетом изменений, возникших в результате переговоров.
 
Ответ на запрос не влечет за собой каких-либо обязательств со стороны DAI.

Дата:
Подпись:_______________________
ФИО:
Должность:
Печать:


	ПОЛНОЕ НАЗВАНИЕ КОМПАНИИ НА РУССКОМ ЯЗЫКЕ
	

	ПОЛНОЕ НАЗВАНИЕ КОМПАНИИ НА АНГЛИЙСКОМ ЯЗЫКЕ
	

	ИНН
	

	ЮРИДИЧЕСКИЙ АДРЕС
	

	ФАКТИЧЕСКИЙ АДРЕС 
	

	БАНКОВСКИЕ РЕКВИЗИТЫ
	

	ПОЧТОВЫЙ ИНДЕКС
	

	РУКОВОДИТЕЛЬ КОМПАНИИ (ФИО)
	

	КОНТАКТНОЕ ЛИЦО 
	

	НОМЕР ТЕЛЕФОНА
	

	ЭЛЕКТРОННЫЙ АДРЕС
	

	САЙТ
	











	NAME OF SERVICE/ НАИМЕНОВАНИЕ УСЛУГ
	PRICE FOR 1 WORKING DAY (8 HOURS), IN KGS / ЦЕНА ЗА 1 РАБОЧИЙ ДЕНЬ (8 ЧАСОВ), В СОМАХ

	DEVELOPMENT OF TRAINING MODULE MATERIALS AND PRESENTATIONS; DELIVERY OF INTERACTIVE AND PRACTICAL LEARNING WORKSHOPS (4 HOURS PER MODULE); DELIVERY OF GROUP CONSULTATIONS (UPON REQUEST OF PARTICIPANTS); DEVELOPMENT OF FINAL REPORT ON DELIVERED WORKSHOPS AND CONSULTATIONS
/ 
РАЗРАБОТКА УЧЕБНЫХ МАТЕРИАЛОВ И ПРЕЗЕНТАЦИИ УЧЕБНОГО МОДУЛЯ; ПРОВЕДЕНИЕ ИНТЕРАКТИВНОГО И ПРАКТИЧЕСКОГО ОБУЧАЮЩЕГО СЕМИНАРА (4 ЧАСА НА КАЖДЫЙ МОДУЛЬ); ПРЕДОСТАВЛЕНИЕ ГРУППОВЫХ КОНСУЛЬТАЦИИ (ПО ЗАПРОСУ УЧАСТНИКОВ); ПРЕДОСТАВЛЕНИЕ ЗАКЛЮЧИТЕЛЬНЫЙ ОТЧЕТА ПО ПРОВЕДЁННЫМ  СЕМИНАРА И КОНСУЛЬТАЦИИ
	





SIGNATURE/ ПОДПИСЬ: _______________________                             SEAL/ ПЕЧАТЬ
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